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 Protokół Nr XXV/2012 

z sesji Rady Gminy Kuryłówka 

odbytej dnia 16 listopada 2012 r. 

 

W sesji udział wzięło 15 radnych na ogólną liczbę 15, co stanowi 100 % frekwencji – 

według listy obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 1. 

Obradom przewodniczył p. Stanisław Kotulski Przewodniczący Rady Gminy. 

Przywitał p. Wójta Gminy Tadeusza Halesiaka, przybyłych Radnych Gminy, Dyrektorów 

Szkół z terenu Gminy Kuryłówka, sołtysów, p. Jana Źrałkę mieszkańca Kuryłówki oraz 

zaproszonych gości. 

 

P. Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał Rady Gminy Kuryłówka i otworzył obrady XXV 

sesji Rady Gminy Kuryłówka.  

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski zapytał, czy do przedstawionego  

w zawiadomieniu sesji porządku obrad radni lub p. Wójt chcą wnieść uwagi lub wnioski. 

 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

 

Proponowany porządek obrad XXV sesji był następujący: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia III zmiany „Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kuryłówka”. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Nr 1/2012 dla części obszaru miejscowości Ożanna. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Kuryłówka na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/12. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej,  

jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Kuryłówka na 2013 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2013 rok na obszarze Gminy Kuryłówka. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz ustalenia dopłat do ceny wody i ścieków 

wynikających z taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków na terenie Gminy Kuryłówka na okres od 1 stycznia 2013 r. do 31 grudnia  

2013 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 

Kuryłówka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2013 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2012 r. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Kuryłówka. 

12. Opinia Rady Gminy Kuryłówka w sprawie Kuryłowskiego Obszaru Chronionego 

Krajobrazu.   

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie sesji. 
 

Rada Gminy przyjęła porządek obrad XXV sesji i przystąpiono do jego realizacji. 

 

Ad. 2. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia III zmiany „Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kuryłówka”. 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Nr 1/2012 dla części obszaru miejscowości Ożanna. 

 
Pani Matylda Pawelec insp. Urzędu Gminy – poinformowała, że przedłożone państwu 

radnym projekty uchwał są ze sobą wzajemnie powiązane przepisami prawnymi.  

Następnie szczegółowo omówiła, ww. projekty uchwał wraz z uzasadnieniem ich podjęcia.  

Na zakończenie poprosiła wysoką radę o ich przyjęcie.  

 

P. Radny J. Szczap – zapytał, gdzie mieszkańcy Ożanny i osoby zainteresowane mogą 

uzyskać informacje na temat miejscowego planu i studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Pani Matylda Pawelec insp. Urzędu Gminy – odp., że po podjęciu uchwał 

zawiadomienia będą wysyłane do zainteresowanych i informacje będą zamieszczone w prasie, 

na stronie internetowej gminy i tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy. Wnioski będzie można 

składać w wyznaczonym terminie. 

 

Innych uwag i pytań do projektów uchwał nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy Kuryłówka S. Kotulski – poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia III zmiany „Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kuryłówka” –  „za” głosowało  

15 radnych.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako - Uchwał Nr XXV/126/2012 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 16 listopada 2012 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia III zmiany 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Kuryłówka” – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie P. Przewodniczący Rady Gminy Kuryłówka S. Kotulski – poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Nr 1/2012 dla części obszaru miejscowości Ożanna –  

„za” głosowało 15 radnych.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako - Uchwał Nr XXV/127/2012 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 16 listopada 2012 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nr 1/2012 dla części obszaru 

miejscowości Ożanna – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 



 

Protokół XXV/2012 z obrad sesji Rady Gminy Kuryłówka odbytej dnia 16 listopada  2012 r. 

 

Strona 3 z 9 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Kuryłówka na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

 

Pan Stanisław Pawelec Pełnomocnik ds. Wyborów – poinformował, że konieczność 

podjęcia uchwały wynika z Kodeksu Wyborczego i podziału Gminy Kuryłówka na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym. Gmina Kuryłówka została podzielona na 6 obwodów. Projekt uchwały 

konsultowano i zaopiniowano przez Komisarza Wyborczego w Rzeszowie. Opinia Komisarza 

Wyborczego do projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy Kuryłówka S. Kotulski – poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Kuryłówka na stałe obwody głosowania, ustalenia 

ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych –  

„za” głosowało 15 radnych. 

 Uchwała została przyjęta, jednogłośnie, jako - Uchwał Nr XXV/128/2012 Rady 

Gminy Kuryłówka z dnia 16 listopada 2012 r. w sprawie podziału Gminy Kuryłówka na 

stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012 r. 

 

 P. Danuta Działo – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzyskiej Woli – przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Szkoły Podstawowej w Brzyskiej Woli za rok szkolny 

2011/2012. (Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

 

P. Małgorzata Leja – Dyrektor Zespołu Szkół w Dąbrowicy – przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Zespołu Szkół w Dąbrowicy w roku szkolnym 2011/2012.  

( Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

 

P. Elżbieta Ciryt – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kulnie – przedstawiła 

sprawozdanie z pracy Szkoły Podstawowej w Kulnie – rok szkolny 2011/12. (Sprawozdanie 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

 

 P. Miron Czarniecki – Dyrektor Zespołu Szkół w Kuryłówce – przedstawił informację 

z działalności Zespołu Szkół w Kuryłówce w roku szkolnym 2011/2012. ( Informacja stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.) 

 

P. Radny J. Szczap – zapytał p. dyrektorów szkół czy mają programy 

oszczędnościowe na zmniejszenie kosztów w budżecie oświaty? Zapytał czy jest możliwe 

zorganizowanie wspólnego spotkania Dyrektorzy szkół, Wójt, Przewodniczący Rady Gminy.  

Ponieważ problem zamykania szkół będzie się pojawiał ze względów na duże koszty. 
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P. Miron Czarniecki – Dyrektor Zespołu Szkół w Kuryłówce – do oszczędności 

zobowiązuje nas p. Wójt i p. Dyr. J. Błoński. Programy oszczędnościowe są pisane i składane 

do p. Wójta.  Można oszczędzać na materiałach biurowych i redukcja etatów, ale, do czego to 

nas doprowadzi?  

 

P. J. Błoński Dyr. GZOS w Kuryłówce – każdorazowo, co roku szkoły przedkładają za 

pośrednictwem GZOS do p. Wójta projekt budżetu szkół. Nadmienił, co się składa na budżet 

oświaty w szczególności omówił subwencję oświatową i koszty prowadzenia oświaty przez 

Gminę Kuryłówka. 

 

P. Małgorzata Leja – Dyrektor Zespołu Szkół w Dąbrowicy – Piszemy projekty  

i programy i ściągamy środki pozabudżetowe do naszych szkół. 

 

Innych pytań i uwag do przedstawionych sprawozdań nie zgłoszono. Rada Gminy 

przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012 r. 

 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej,  

jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Kuryłówka na 2013 rok. 

 

 Opinia Komisji: 

 Projekt uchwały został zaopiniowany przez stałe komisje Rady Gminy.  

Opinię przedstawił Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski. Poinformował, że komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

   

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej, jako podstawa 

obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Kuryłówka na 2013 rok - „za” głosowało  

11 radnych, „przeciw” 3 radnych, „wstrzymało się” 1 radny. 

Uchwała została przyjęta, jako – Uchwała Nr XXV/129/2012 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 16 listopada 2012 r. w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, 

przyjmowanej, jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Kuryłówka na 

2013 rok – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2013 rok na obszarze Gminy Kuryłówka. 

 

 Opinia Komisji: 

 Projekt uchwały został zaopiniowany przez stałe komisje Rady Gminy.  

Opinię przedstawił Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski. Poinformował, że komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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  Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2013 rok na 

obszarze Gminy Kuryłówka - „za” głosowało 11 radnych, „przeciw” 4 radnych, „wstrzymało 

się” 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta, jako – Uchwała Nr XXV/130/2012 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 16 listopada 2012 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości na 2013 rok na obszarze Gminy Kuryłówka – stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

 i zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz ustalenia dopłat do cen wody i ścieków 

wynikających z taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

na terenie Gminy Kuryłówka na okres od 1 stycznia 2013 r. do 31 grudnia 2013 r. 

 

 Opinia Komisji: 

 Projekt uchwały został zaopiniowany przez stałe komisje Rady Gminy.  

Opinię przedstawił Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski. Poinformował, że komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

   

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

  

 Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków oraz ustalenia dopłat do cen wody i ścieków wynikających z taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy 

Kuryłówka na okres od 1 stycznia 2013 r. do 31 grudnia 2013 r. - „za” głosowało  

11 radnych, „przeciw” 4 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Uchwały został przyjęta, jako – Uchwała Nr XXV/131/2012 Rady Gminy Kuryłówka 

z dnia 16 listopada 2012 r. w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz ustalenia dopłat do cen wody i ścieków 

wynikających z taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

na terenie Gminy Kuryłówka na okres od 1 stycznia 2013 r. do 31 grudnia 2013 r. – stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 

Kuryłówka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2013 r. 

 

 P. Roman Szałajko – Sekretarz Gminy omówił szczegółowo projekt uchwały. 
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Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Kuryłówka z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2013 r. - „za” głosowało 15 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako – Uchwała Nr XXV/132/2012 Rady 

Gminy Kuryłówka z dnia 16 listopada 2012 r. w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy Gminy Kuryłówka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2013 r.– stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2012 r. 

 

P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – omówił szczegółowo projektu uchwały. 

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2012 r. – „za” głosowało 15 radnych. 

 Uchwały została przyjęta jednogłośnie, jako – Uchwała Nr XXV/133/2012 Rady 

Gminy Kuryłówka z dnia 16 listopada 2012 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie 

gminy w 2012 r. – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Kuryłówka. 
 

P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski – odczytał pismo Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie dot. rozpatrzenia skargi Pana Jana Źrałki na działalność Wójta 

w zakresie budowy kanalizacji na terenie gminy.  

Następnie poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie protokołu z 

odbytego posiedzenia Komisji, na którym rozpatrzono ww. skargę. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Wiesław Borek - odczytał protokół posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej odbytego dnia 7 listopada 2012 r. 

Opinia Komisji: Komisja uznała skargę z dnia 10-10-2012 Pana Jana Źrałki na 

działalność Wójta w zakresie budowy kanalizacji na terenie gminy za bezzasadną. 

 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski – odczytał i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kuryłówka. 

 

Pan Jan Źrałka - poprosił o udzielenie głosu. Poinformował, że nie podoba mu się to, 

że został zaproszony na sesję i powinien mieć prawo głosu. 

 

Przewodniczący Rady p. S. Kotulski - poinformował, że przed rozpatrzeniem skargi 

przez Radę Gminy skarga podlega rozpatrzeniu przez Komisję Rewizyjną. W chwili obecnej 
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rozpatrywany jest protokół i wniosek Komisji Rewizyjnej. Na posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej cały skład osobowy komisji głosował, że skarga jest bezzasadna.  

Załączone do uchwały uzasadnienie jest bardzo obszerne. 

Pan Źrałka był zaproszony na posiedzenie Komisji Rewizyjnej i brał w jej obradach 

czynny udział poprzez wnoszenie swoich uwag i wniosków. 

Pan Przewodniczący nie widzi potrzeby rozpatrywania skargi od nowa na posiedzeniu 

dzisiejszej sesji. Stwierdził, że może udzielić głosu panu Źrałka, ale będzie pan przedstawiał 

swoje stanowisko i dokumenty, a gmina obstawać będzie przy swoim stanowisku.   

Pan Przewodniczący cyt. „nie chcę odbierać głosu panu Źrałce, ale nie chcę powielać 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej, chyba, że ma pan do wniesienia coś nowego w tej sprawie”. 

 

Pan Jan Źrałka - ma zastrzeżenia do Komisji Rewizyjnej, ponieważ każde 

posiedzenie, jakie by nie było powinno być protokołowane na bieżąco. Protokół powinien być 

odczytany i ewentualnie przegłosowany, a tego na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej nie było. 

 

Przewodniczący Rady p. S. Kotulski - poinformował, pana Źrałkę, że wg niego 

wszystko odbywa się zgodnie z prawem.   

Jeżeli p. Źrałka ma uwagi proszę napisać skargę i będzie ona rozpatrywana.  

Jeżeli ma pan uwagi do Komisji Rewizyjnej proszę zgłosić je do mnie, jako 

przewodniczącego rady, jeżeli będzie pan miał zastrzeżenia do mojej osoby proszę je również 

zgłosić.. 

Uważam, że Komisja Rewizyjna i ja, jako przewodniczący Rady Gminy postępujemy 

zgodnie z prawem. Protokół z sesji będzie dostępny w Internecie.  

 

Pan Jan Źrałka - zapytał, po co został zaproszony na sesję? Pan Jan Źrałka nie 

rozumie tego. 

 

Innych uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kuryłówka – „za” głosowało 13 

radnych, „przeciw” 0 radnych, „wstrzymało się” 2 radnych. 

 Uchwała została przyjęta, jako – Uchwała Nr XXV/134/2012 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 16 listopada 2012 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Kuryłówka – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 12. Opinia Rady Gminy Kuryłówka w sprawie Kuryłowskiego Obszaru Chronionego 

Krajobrazu. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski – poprosił radnych o wyrażenia swojego zdania 

i wydanie opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Podkarpackiego w sprawie 

Kuryłowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. 

 

Przystąpiono do dyskusji. 

 

P. Radny A. Kulpa – zaproponował zaopiniować projekt uchwały negatywnie, 

ponieważ będzie to z niekorzyścią dla mieszkańców, którzy będą budowali nowe domy 

począwszy od Dąbrowicy skończywszy na Kuryłówce. 
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P. Radny W. Borek – popiera wniosek Radnego A. Kulpy. Nadmienił, że z wycinką 

drzewa nad rzeką też będzie duży problem. Uważa, że powinny zostać przeprowadzone 

konsultacje, jest to duży obszar. Zapytał czy ktoś ustalał granice. 

 

P. Radny T. Łapka – pozytywne zaopiniowanie Kuryłowskiego Obszaru Chronionego 

Krajobrazu będzie powodowało utrudnienia dla mieszkańców gminy. Przychyla się do 

wydania negatywnej opinii. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – ustosunkował się do wypowiedzi p. radnych.  

 

P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski – zaproponował, aby Rada Gminy 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały Sejmiku Województwa Podkarpackiego w 

sprawie Kuryłowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. 

 

P. Roman Szałajko – Sekretarz Gminy – nadmienił, że w ramach Kuryłowskiego 

Obszaru Chronionego Krajobrazu na terenie gminy jest Rezerwat Brzyska Wola.  

 

Pan W. Mynart – Prezes ZGK Sp. z o.o. – Wspomniał, że Kuryłowskiego Obszaru 

Chronionego Krajobrazu przynosi korzyści i zakazy dla gminy. Dzięki Kuryłowskiemu 

Obszarowi Chronionego Krajobrazu gmina otrzymała dofinansowanie do kanalizacji dla 

Kuryłówki. 

 

P. Radny W. Borek – gro ludzi mieszkających nad rzekami czy posiadający tam 

działki będzie mieć problemy z wybudowaniem budynku.  Przychyla się do opinii 

negatywnej.  

 

P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski – opinia Rady Gminy może być wzięta 

pod uwagę lub nie. 

Następnie przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej 

opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Podkarpackiego w sprawie 

Kuryłowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu – „za” głosowało 0 radnych, „przeciw” 15 

radnych, „wstrzymało się” 0 radnych. 

W związku z powyższym głosowaniem Rady Gminy Kuryłówka zaopiniowała 

negatywnie projektu uchwały Sejmiku Województwa Podkarpackiego w sprawie 

Kuryłowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. 

Opinia negatywna do projektu uchwały Sejmiku Województwa Podkarpackiego  

w sprawie Kuryłowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Ad. 13. Wolne wnioski. 

  

P. Roman Szałajko – Sekretarz Gminy – poinformował, że decyzję środowiskową do 

„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 877 Naklik – Leżajsk – Łańcut – Dylągówka – Szklary 

na odcinku Granica Województwa – Leżajsk” wydał Regionalny Dyrektor Ochrony 

Środowiska w Rzeszowie na wniosek Podkarpackiego Zarządu Dróg wojewódzkich w 

Rzeszowie. 
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P. Radny D. Kusy – odczytał petycję mieszkańców Dąbrowicy „Podług” - prośba o 

nową nawierzchnię na drodze od szkoły do Podługa. 

W chwili obecnej w Dąbrowicy trwa budowa kanalizacji i droga zostanie jeszcze 

bardziej zniszczona. Prośba, aby w nowym roku 2013 zarezerwować środki finansowe na 

wykonanie nowej nawierzchni. 

 

P. Radny W. Borek – zapytał czy była podpisana umowa z wykonawcą drogi 

wojewódzkiej na naprawę dróg gminnych zniszczonych podczas trwania prac przy drodze 

wojewódzkiej. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – umowa taka nie została podpisana. Jeżeli zauważymy, że 

drogi zniszczą to pisma piszemy z prośba o ich remont. 

 

P. Radny W. Borek – droga polna od drogi wojewódzkiej (most na sanie) obok 

gazowni w Kuryłówce do drogi powiatowej w Kuryłówce została rozjeżdżona przez 

mieszkańców gminy. Na spotkaniu wykonawca drogi zobowiązał się do jej naprawienia. 

 

P. Radny R. Socha – zapytał, od kiedy będzie funkcjonowało przedszkole w 

Kuryłówce. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – przedszkole w Kuryłówce od 1 września 2013 r., a w 

Dąbrowicy od 1 stycznia 2013 r. Dzieci wiekowo 3,4 i 5-cio latki. 

 

P. Radny D. Kusy – p. Wójcie brak jest wodociągu na Podługu. Czy są podjęte 

działania na złożenie wniosków? W Dąbrowicy występują często braki wody powodowane 

przez Zakład Gorzelnia, który pobiera duże ilości wody. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – dokumentację mamy przygotowaną wszystko zależy czy 

będą środki finansowe w budżecie gminy na te zadania. Sieć wodna należy poprawić.  

 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 14. Zamknięcie sesji 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad P. Przewodniczący Rady Gminy  

S. Kotulski podziękował wszystkim zebranym za udział w sesji Rady Gminy, po czym 

zamknął obrady XXV sesji Rady Gminy Kuryłówka. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 13
30

, a zakończyła o godz. 15
00

. 

 

Protokolant:  

 

Agnieszka Kuczek 

     Przewodniczący 

Rady Gminy Kuryłówka 

 

     Stanisław Kotulski 


